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Protokoll för Bergåsa-Västra Marks Villaägarförening 
 

Datum: 2012-05-31 

Plats: Mia Juliusson 

 

Närvarande: 

Jörgen Gustavsson 

Mia Juliusson 

Maria Linderoth-Olausson 

Hans Södergren 

Oscar Häggström 

Patrik Ivarsson 

 

 

Dagordning: 

1. Val av mötesordförande, sekreterare 

2. Godkännande av dagordning 

3. Konstituerande av styrelsen  

 

1 Val av mötesordförande, - sekreterare 

Jörgen G mötesordförande, Oscar H mötessekreterare.  

 

2 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes 

 

3 Konstituerande av styrelsen 

Ordförande – Jörgen Gustavsson 

Vice ordförande – Ev Mattias Svensson 

Kassör – Mia Juliusson 

Sekreterare – Oscar Häggström 

Ledarmöten – Patrik Ivarsson 

 

Vi utsåg även: 

Grannsamverkan – Stefan Carlsen 

Ordning och reda – Maria Linderoth-Olausson 

Uthyrning – Hans Södergren 

 

 

4 Årsplan för styrelsen 

Diskussion om vad som ska göras: 

 

Utdelning av gamla preemutskick för billigare släphyra mm. Nya ansvarsområden för 

postrunda. Oscar H fixar adresskartor.(Patrik I blå runda, Hans S gul runda.) 

Uppdatera utskicket (Oscar och Maria) till nya och gamla medlemmar. Inkludera info om 

bredband (fiber), Elavtal, samt vårt eget ansvar om lilla stranden och grönområden. 

Sök efter intresserad ny ordförande.  

 

Antal möten – ej bestämt, förutom nästa möte 4 sept hos Maria Linderoth-Olausson. 
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5 Fryshus 

Hans och Eva Södergren ansvarar ett år. 

Lägga ut all uthyrningsbokning på nätet – Markus Herven bygger om hemsidan. 

Hans Södergren ska organisera/städa ur. Hjälp önskas?! 

Nya tält inköpta. 

Stolar beslutades att köpas in.  

Beslut togs om att ringa ”glasmästare” för att fixa trasigt fönster. 

Nycklar till nya styrelsen så ”hyresgäster” kan ringa och få hjälp. 

Alla bör ha hyresavtal utskrivna hemma. 

 

6 Grannsamverkan 

Inget nytt. 

 

7 Hemsidan 

Markus Herven ska informeras om hemsidans uppdatering av ny styrelse och 

bokningssystem. 

 

8 Trafiken 

Mätningar gjorda – inga superhastigheter uppmätta. 

Inga nya blomlådor i år. 

Önskan om att vägarna lagas – trafikfara för främst cyklister. 

 

9 Ekonomi 

Vi har en god och stabil ekonomi i föreningen. 

Ca 260 medlemsfamiljer. 

Kan köpa in mer verktyg om så behövs. 

 

10 Nästa möte 

4 september hos Maria Linderoth-Olausson, Ringvägen 7. 

 

Jörgen tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 

 

 

Vid protokollet 

 

 

 

Jörgen Gustavsson    Oscar Häggström 

Ordförande     Sekreterare 

  

 

 

 

 


